November 21, 2025

#### **NOTICE OF MEETING**

#### STANDING COMMITTEE ON PRIVATE BILLS

The Standing Committee on Private Bills will meet in the Legislative Council Chamber on Wednesday, November 26, 2025, from 10 a.m. until noon.

By order of the Chair.

Patrick Dunn Law Clerk and Committee Clerk

## AGENDA (Detailed Agenda attached)

- Bill 19, An Act Respecting the New Brunswick Association of Occupational Therapists
- Bill 20, An Act to Amend An Act Respecting Certain Parks and Streets in The City of Fredericton

The members of the Committee are: Mr. Doucet, Mr. Mallet, Mr. Arseneault, Ms. Sodhi, Mr. Johnston, Ms. Vautour, Ms. Wilcott, Ms. M. Wilson, Ms. Bockus, Mr. Lee and Mr. Coon.

le 21 novembre 2025

## **AVIS DE RÉUNION**

# COMITÉ PERMANENT DES PROJETS DE LOI D'INTÉRÊT PRIVÉ

Le Comité permanent des projets de loi d'intérêt privé se réunira à la Chambre du Conseil législatif le mercredi 26 novembre 2025, de 10 h à 12 h.

Par ordre du président du comité.

Patrick Dunn, juriste et greffier aux comités

## ORDRE DU JOUR (Ordre du jour détaillé annexé)

- Projet de loi 19, Loi relative à l'Association des ergothérapeutes du Nouveau-Brunswick
- Projet de loi 20, Loi modifiant la Loi concernant certains parcs et certaines rues dans la cité de Fredericton

Les membres du comité sont les suivants : M. Doucet, M. Mallet, M. Arseneault, M<sup>me</sup> Sodhi, M. Johnston, M<sup>me</sup> Vautour, M<sup>me</sup> Wilcott, M<sup>me</sup> M. Wilson, M<sup>me</sup> Bockus, M. Lee et M. Coon.